
 

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

28 czerwca 2016 r. 

 

 

 

Miejsce spotkania: Urząd Miejski, Plac Ratuszowy 1- sala konferencyjna, godz. 11:30 

 

 

Tematy omawiane na spotkaniu: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Projekt „ Maluch” - utworzenie żłobka w Barczewie 

3. Uchwały – zaopiniowanie uchwał przygotowanych na najbliższą sesję 

4. Sprawy rożne i  wolne wnioski 

 

AD 1 

Pan Surmański powitał wszystkich obecnych i rozpoczął posiedzenie komisji. 

AD2 

Utworzenie żłobka  w Barczewie komisja po burzliwych debatach,   jednogłośnie uważa za 

zasadne, ponieważ obecnie jest duże zainteresowanie wśród rodziców dzieci „małych”. 

Pani Dyrektor Mikołajczuk uzasadniła, iż biorąc pod uwagę dotację, koszty wynosić będą 

50 000, ale zyskujemy wówczas 310 000. Dofinansowanie wynosić ma 400 zł na 1 dziecko. 

Jeśli zostałby aktualny stan faktyczny (tylko przedszkole), nie ma wówczas żadnego zysku. 

 

Kwestią sporną jest zatrudnienie dyrektora żłobka na 1/2 etatu. Dyskusji podlega fakt czy 

może nim zostać obecny Dyrektor lub Wicedyrektor, czy należy zatrudnić inną osobę oraz 

czy osoba ta wykonywać ma rozszerzone obowiązki za to samo uposażenie, lub tylko 

dodatek motywacyjny. Pani Kwapis zakwestionowała taką możliwość, ponieważ nie ma 

tego w planie. 



 

Pani Dyrektor Mikołajczuk podniosła, iż muszą zostać spełnione warunki I modułu projektu 

„Maluch”, aby w 2017 roku otrzymać dodatkową dotację 76 000. Pani Dyrektor w 2017 r. 

planuje ponownie przystąpić do I moduły i otworzyć dodatkowo nową grupę żłobkową (16 

+ 8 = 24 ). 

Pan Moszczyński miał watpliwości czy wkład gminy w utworzenie żłobka nie jest zbyt duży, 

jednak arumenty pozostałych członków komisji, pokazały , iż w rezultacie będzie to 

rozwiązanie korzystne. 

Za zgromadzone środki możliwe będzie wówczas: 

• remonty pomieszczeń 

• remont wjazdu na teren przedszkola 

• zakupienie mebli 

• doposażenie kuchni 

• wyposażenie placu zabaw 

• zabawki do żłobka 

Przy utworzeniu trzeciej grupy konieczne będzie zatrudnienie dodatkowego personelu na 

cały etat: 

• 1 opiekun 

• 1 pielęgniarka 

• 1 dietetyk 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powstanie żłobka w Barczewie 

 

AD 3 

a) Pierwszym tematem była Komisjia Alkoholowa co do której Komisja  jest zgodna, chodzi 

tu jedynie o przesunięcia. 

(bez zmian) 

b) Drugim tematem był wybór Dyrektora w Szkole Podstawowej w Bartołtach Wielkich, w 

lipcu b.r. Zdaniem Komisji z powodu małej ilości uczniów oraz biorąc pod uwagę zmiany w 

szkolnictwie, obowiązki te można powierzyć obecnemu Dyrektorowi. Ustawa daje taką 

możliwość. 



Komisja negatywnie opiniuje konkurs i sugeruje powierzenie obowiązków ówczesnemu 

Dyrektorowi na okres 1 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

AD 4 

Wnioski z decyzji P. Minister w sprawie likwidacji gimnazjów. 

 

Biorąc pod uwagę zmiany w obecnym systemie oświaty i planując przyszły budżet, należy 

wiedzieć jak będzie wyglądało szkolnictwo w przyszłym roku. Pan Surmański 

zaproponował dwie opcje: 

• utworzenie dwóch szkół podstawowych, tak aby powstała konkurencja. 

• jedna szkoła podstawowa, klasy 1 - 4 plus zerówki i  druga szkoła, klasy 5 - 8 

w budynku gimnazjum. 

Pani Jakończuk powiedziała, że jej zdaniem należy poczekać, gdyż od września nic się nie 

zmieni, ponieważ znikną gimnazja. Pani Kwapis podkreśliła, iż wyniki nauczania spadają z 

roku na rok, zarówno w podstawówce jak i w gimnazjum. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

                                           
   Rafał Surmański 
 

 

 


